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Panelákoví fotři, BG Bazar, duo T´N´T, Bezefšeho a Tereza Terčová. Tak to je, milá divácká
poroto, další kvintet, který  se ráčí ucházet o ždibec vaší vstupenky na letošní Zahradu a
skrzevá jmenovaný camfrňoul o hlas pozdvihující ho k výšinám (či spíše norám) krtčím. A co že
nám na naše nesmělé dotazy zmiňovaní odpověděli? To se dozvíte již ve čtvrtém díle naší
předzahradní Vábničky. Čtěte, poslouchejte, kriticky posuzujte, hlasujte... 

Panelákoví fotři: 

Jaký styl hrajete, jaký byste hrát chtěli a který vám ničí nervy?

Hrajeme recesistické, humorné, legrační, srandovní či krejzy písničky, které jsou velmi divně
zaranžované a zahrané. Protože neděláme velký hluk, vyskytujeme se většinou na folkových
akcích. Styly hudby hrajeme všechny - bigbít, heavy metal, reggae, lambádu, valčík,
Podmoskevské večery, vážnou muziku, jům vomod edK, polku, mazurku, blues, podtatranskou
baladu, pochod, keltskou hudbu, tyrolský folklor, spirituál, motlitbu, častušku, Hendrixe a rap.
Neexistují dvě písně za sebou, kdy bychom hráli na stejné nástroje. Kromě klasických houslí,
španělek, banja, fléten, elektrických kláves, dětské tahací harmoniky, foukačky, perkusí apod.
hrajeme na dvoukrkou elektrickou kytaru, ale máme i světové unikáty: automatického bubeníka
ve španělce se sirénou, poklice z aut, elektrické pahousle, dvoumetrový plech, megakazů a
mnoho dalších. Z uvedeného vyplývá, že neexistuje styl, který bychom ještě chtěli hrát a také
naopak, že neexistuje styl, z něhož by nám bylo zle. Bereme vše. Moudří z toho budete, až
navštívíte náš koncert.

Proč by měli diváci hlasovat právě pro vás?

Diváci by pro nás měli hlasovat, protože nikdo jako my není a nenutíme je tleskat (stačí když se
smějou). Nemáme už ambice být slavní a bohatí, takže nejsme nebezpečím ani pro opravdové
skupiny a muzikanty, kteří by taky mohli pro nás hlasovat..

Kolikrát už jste oplakali neobdrženého Krtka?
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Krtka neoplakáváme. Máme o něm píseň, kde mu nadáváme.

Kdo vám ho podle vás vyfoukne letos?

Krtka nám z písně nikdo vyfouknout nemůže. Pokud jde o soutěž, jako nejstarší mladá
začínající skupina nevíme, jak je soutěž organizována. Tudíž nevíme, zda bude Krteček
vyfukován z našich vajec nebo ze skla.   .

Pět slov pro vás charakteristických?

Sranda, panel, tepláky, pohoda, smích.

BG Bazar:

Jaký styl hrajete, jaký byste hrát chtěli a který vám ničí nervy?

Hrajeme v modrém (kompletním) obsazení s velkou rotací nástrojů vše,co se nám líbí:
bluegrass, newgrass, new age, gospel, country, folk... Máme rádi leccos (dobro J.Douglase,
Alisson Krauss, Newgrass Revival, Dixie Chicks, vše, co je hodně vokální a feelingové, třeba i
Mika Knopflera). Děláme věci vlastní i převzaté, rádi natáčíme.Už rozpracováváme 4.album.

Proč by měli diváci hlasovat právě pro vás?

Ať hlasují pro nejlíbivějšího!!
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Kolikrát už jste oplakali neobdrženého Krtka?

My jedem do soutěže poprvé a brečíme jen když hrajem (alespoň teda kapelník).

Kdo vám ho podle vás vyfoukne letos?

Nevíme, ale souhlasíme.

Pět slov pro vás charakteristických?

Dokud ještě žijem, je všechno O.K (Petr Novotný).

T´N´T - Tereza Ženatá a Tomáš Ludvíček:

Jaký styl hrajete, jaký byste hrát chtěli a který vám ničí nervy?

Tomáš: hrajeme něco, co zní někdy folkově, jindy bluesově nebo popově a občas třeba i
gospelově. Mně neničí nervy žádný styl, jenom rádia, co hrají pořád jen to odzkoušené a
prověřené, takže při jejich poslechu se nedočkám žádného překvapení.
Tereza: Sama neumím definovat, jaký styl to vlastně hrajeme. Jsem vděčná, že nás tak hezky
přijímá folkové publikum a že jsme tedy díky jejich přízni zařaditelní. Naše hudba vychází z
nejrůznějších stylů a žánrů, má v sobě otisk naší hudební minulosti (Tomášova se od té mé
liší), je živá a plná energie. Jaký styl bych chtěla zpívat? Láká mě jazz. A který mi ničí nervy?
Nějak nepřicházím do kontaktu s nervy ničící hudbou, takže žádný.

Proč by měli diváci hlasovat právě pro vás?
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Tomáš: Protože zpíváme a hrajeme pěkné písničky. A občas takovým způsobem, jak to nikdo
jiný nedělá.
Tereza: No, to je vypečená otázka! Protože nám to s Tomem moc sluší. :-) A jestli se mezi
diváky najde i pár posluchačů, kterým se bude líbit to, co hrajeme a zpíváme a taky způsob, jak
to děláme, tak nám udělají radost, když nám dají svůj hlas.

Kolikrát už jste oplakali neobdrženého Krtka?

Tomáš: Ještě ani jednou. Loni jsme mohli plakat, ale já se dovedu radovat i z neúspěchu.
Tereza: Loni jsme soutěžili poprvé a skončili jsme na čtvrtém místě. Hráli jsme spolu teprve rok,
nikdo nás neznal, většina lidí, co přišla na soutěžní vystoupení, nás slyšela úplně poprvé a
přesto součet hlasovacích lístku stačil na tak pěkné umístění. Oba jsme z toho výsledku měli
takovou radost, že o žádném pláči nemůže být ani řeč. 

Kdo vám ho podle vás vyfoukne letos?

Oba: Tereza Terčová nebo Nestíháme.

Pět slov pro vás charakteristických?

Tomáš: dvojhlas, kůň, láska, Tereza, Tomáš
Tereza: souzvuk, energie, jiskření, napětí, uvolnění

Bezefšeho:

Jaký styl hrajete, jaký byste hrát chtěli a který vám ničí nervy?
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Hrajeme hlasově-nástrojový multifolk. Hudba nám nevadí. Na posledním festivalu, kde jsme
hráli, po nás nastoupil punkový kvartet - jeden otec a tři synové. Skutečný zážitek a, pokud si
vzpomínám, nikdo z naší kapely při jejich produkci neutekl. Náramně jsme se bavili.

Proč by měli diváci hlasovat právě pro vás?

Diváci by měli hlasovat pro toho, kdo jim k tomu dá dostatečný impulz. Když to pro někoho
budeme my, krabici s nápisem Bezefšeho určitě najdou.

Kolikrát už jste oplakali neobdrženého Krtka?

Pro žádného průkopníka jsme slzy neronili. Z žádného jsme se také zatím neradovali.

Kdo vám ho podle vás vyfoukne letos?

Necháme se překvapit.

Pět slov pro vás charakteristických?
Více na www bezefseho cz

Tereza Terčová: Jaký styl hraješ, jaký bys hrát chtěla a který ti ničí nervy?

Hraji folkovou hudbu, která je mi asi ze všech nejbližší. Ráda bych si vyzkoušela třeba něco
tvrdšího nebo i nějaký šansony nebo něco podobného. Hrozně mě totiž baví hlasově "řádit"

Proč by měli diváci hlasovat právě pro tebe?

To je teda otázka:-))) Nechám jim, aby si případný důvod našli sami...

Kolikrát už jsi oplakala neobdrženého Krtka?

Ani jednou. Kvůli takovýmhle věcem rozhodně nebrečím, protože nejsou v životě úplně
podstatné.

Kdo ti ho podle tebe vyfoukne letos?
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Jak vyfoukne???

Pět slov pro tebe charakteristických?

To by měl asi posoudit někdo jiný. Ale když už mám něco napsat, vím, že jsem asi opravdový
šílenec co se týče hraní a tudíž i 
cestování po celé republice. Že si toho vždycky beru opravdu hrozně moc. Dokonce i můj přítel
Dan říká, že jsem hrozná, že už si ani neumím odpočinout a jsem pak permanentně utahaná.
..:-)
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